
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 25/11/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Παράταση  της  ημερομηνίας  παράδοσης  της  κορινθιακής  σταφίδας  σε
μεταποιητικές επιχειρήσεις»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα  με  ενημέρωση  από  αγροτο-παραγωγούς,  κατοίκους  της  Ηλείας,  την
παράταση της ημερομηνίας παράδοσης ξηρής κορινθιακής σταφίδας στις μεταποιητικές
επιχειρήσεις  για  την  καλλιεργητική  περίοδο  2021,  αιτούνται  οι  παραγωγοί  της,
προκειμένου  να  γίνει  εφικτή  η  πληρωμή  της  συνδεδεμένης  ενίσχυσης.  Επί  του
προηγούμενου αιτήματος, οι ανωτέρω εκθέτουν συμπληρωματικά τα προβλήματα που
προκύπτουν, εξ’ αιτίας της μη εύρεσης λύσης σχετικά με την απορρόφηση στην αγορά
των περσινών αποθεμάτων ξηρής σταφίδας, καθώς και το τεχνικό μέρος αυτών των
προβλημάτων, ώστε να καταστούν επιλέξιμοι οι σταφιδοπαραγωγοί για την παραπάνω
αναφερόμενη συνδεδεμένη ενίσχυση του «ΟΠΕΚΕΠΕ».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Διατίθεσθε,  δια  καταλλήλων  πρωτοβουλιών  σας,  αφενός,  να  αναζητήσετε  και  να
εφαρμόσετε  λύσεις,  ώστε  τα  περσινά  αποθέματα  ξηρής  κορινθιακής  σταφίδας  να
απορροφηθούν,  είτε  από  την  αγορά,  είτε  από  συγκεκριμένες  ευπαθείς  κοινωνικές
ομάδες,  δια  μέσω  πρωτοβουλιών  Φορέων  υπαγόμενων  στο  Υπουργείο  σας,  και
αφετέρου, να παραταθεί η προθεσμία παράδοσης της ξηρής κορινθιακής σταφίδας έως
τα τέλη Φεβρουαρίου του 2022, ώστε να δοθεί χρόνος στους παραγωγούς της σταφίδας
να διαπραγματευτούν καλύτερα το προϊόν τους;

Ο ερωτών Βουλευτής
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